
 

 
 

 Interpellation – gällande matsvinn 

 

Till ansvarigt kommunalråd 

 

2022 gjordes en mätning gällande det matsvinn som uppstår under en vecka i 
kommunens omsorgsboenden, förskolor och skolor. Under den kontrollerade 
veckan uppgick det ekonomiska värdet av matsvinnet till 140 000:- 

Redan ekonomiskt är detta ett observandum i en kommun som behöver minimera 
alla onödiga utgifter. Lägger man till klimat- och miljöaspekter blir skadan ännu 
större. 

 

Våra frågor är: 

1. Vilka åtgärder har vidtagits för att minimera matsvinnet? 
 

2. Visar årets mätning någon förändring jämfört med förra året? 
 

3. Hur planerar kommunen för att framöver jobba med detta problem? 

 

 

Jan-Olov Andersson, Vänsterpartiet 


